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Inna – Labdien!Vēlētos painteresē

Labdien!
Vēlētos painteresēties, kāpēc jau trešo nedēļu BAMā (tā sauktajā “jaunajā BAMā”)
nestrādā ielu apgaismojums? Pie kā Kameņu ielas iedzīvotājiem jāvēršas šajā jautājumā?
Paldies


